
 

 
 

Poznań, 14 września 2019 r. 

 

Interpelacja 

ws. obniżenia opłat za wywóz śmieci rodzinom z czworgiem lub więcej dzieci 

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

W momencie pracy nad nowymi stawkami za wywóz śmieci zwracano uwagę o 

konieczności wprowadzenia ulg dla rodzin z czworgiem i więcej dzieci. Uprzejmie proszę o 

odpowiedź, czy Poznań ostatecznie wdrożył w życie inicjatywę obniżenia opłat za wywóz 

śmieci od 1 października 2019 roku dla tych rodzin i, jeżeli tak, jaka jest jej finalna 

miesięczna stawka. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


